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Päevakord 

1. Kooli eelarve. 

Arvamuse andmine munitsipaalkooli eelarve projekti kohta. 

Suurimad tõusud on järgnevates valdkondades: töötasud, majanduskulud (sh IT haldus, 

inventar, õppevahendid, koolitused. Plaanis on seotada ka igale õpetajale oma sülearvuti, tegu 

on pikemaajalise protsessiga. Moodulamajadest suure tõenäousega ei loobuta. 

 

2. Kooli arengukava. 

Hoolekogu osalemine kooli arengukava (2022-2025) ettevalmistamisel ning arvamuse 

avaldamine. 

Näited arutlusel olevatest punktidest: 

• Õppejõustmine: õpilaste motiveerimine ning andekuse/talendi määramine 

• Õppesuunad: kas ning kuidas jätkata (valikainete ülevaatamine, huvikooliga lõimitud 

tegevused) 

• Õpetajate koostöö ning teadmiste jagamine: kuidas paremini jagada infot, sh koolide  

ja koostööpartnerite kaasamine. 

• Klassijuhataja roll: õpetaja kui mentor ning laste kaasamine juhtimisprotsessi 

• Õpperuum: füüsiliselt ja vaimselt turvaline. Arutlusel on koolipäeva algusaja 

muutmine. Ruumipuuduse tõttu võib juhtuda, et kaks klassi kolivad spordikeskuse 

ruumidesse. 

• Nutiseadmete kasutamine: kuidas suunata lapsi vähem olema nutiseadmetes 

3. Arvamuse avaldamine dokumendile „Jüri Gümnaasiumi õpilaste vastuvõtmise tingimus 

ja kord.“ 

Kuupäevaline muudatus: pikendada taotluste vastuvõttu mai keskpaigani ning vestlused 

toimuvad augusti II pooles. 

4. Muud teemad: 

 

• Õpetajate majutamine: Vallavalitus uurib jätkuvalt võimalusi. Õpetajatele üüripinna 

leidmine motiveerib töötamist JG-s. 

• Agu Laius osales viimast päeva JG hoolekogu koosolekul. Valitakse lähiajal uus 

esindaja. 

 

Protokollis Marianne Luur 


